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Zapytanie Radnego

Szanowny Panie Prezydencie,

w ostatnim czasie zwrócili się do mnie właściciele koszalińskich aptek. W 

związku z tym zwracam się do Pana z prośbą o wyjaśnienie kwestii udzielenia 

wsparcia finansowego przez Urząd Miejski w Koszalinie w kwocie po pięć tysięcy 

złotych dla trzech aptek realizujących recepty wystawione przez lekarzy 

świadczących nieodpłatną pomoc dla uchodźców z Ukrainy, przybywających na 

terenie Miasta Koszalin.

Proszę o wyjaśnienie dlaczego nie przeprowadzono konkursu i nie zaproszono 

do niego innych aptek, które funkcjonują na terenie naszego miasta, a z pewnością są 

zainteresowane świadczeniem powyższych usług oraz wsparciem w kwocie 5.000,00 

złotych miesięcznie.

Ponadto proszę o wskazanie jakimi kryteriami kierował się Urząd Miejski 

wybierając konkretne podmioty, któremu udzielono znacznego wsparcia 

finansowego. Z zyskanych informacji w sprawie wynika, że początkowo takie 

wsparcie otrzymała jedna apteka. Gdy inni aptekarze zaczęli zaciągać informacji 

w Urzędzie o możliwość przystąpienia do takiego programu, otrzymali odpowiedź, 

że była to wyjątkowa sytuacja i już dłużej program nie będzie realizowany. Po czym 

po pewnym czasie do programu w niejasnych okolicznościach dołączyły kolejne 

dwie apteki. Na podkreślenie zasługuje również fakt, że dwie z nich dzieli od siebie 

odległość mniej więcej 50 metrów, a wszystkie znajdują się w szeroko pojętym
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centrum miasta.

Chciałbym również podkreślić, że na terenie Urzędu Miejskiego w Koszalinie 

zmieszczony został wykaz tylko tych aptek, które otrzymały dofinansowanie. Taka 

rozpiska przez właścicieli pozostałych aptek w koszalinie jest odbierana jako 
reklama.

W związku z powyższym proszę o ustosunkowanie się do powyższego 
zapytania.

Z wyrazami szacu


